
 
 

Protokół nr 9/11 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbyło się w dniu 27 czerwca 2011 r. 

 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.00. 
 Porządek posiedzenie był następujący :  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie : 

a) wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych prowadzonego  
     przez Burmistrza Białogardu 

b) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym  
     jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków  

c) stawki opłaty za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków  
     komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Białogard 
  d) planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych  
    będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Spółka  
    z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na terenie miasta  
    Białogard na lata 2011 – 2016,  

e) „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta Białogard na 
lata 2011-2020” 

f) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów  
    inwestycji związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających  
    azbest  

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Przebieg Komisji był następujący : 
Ad1. 
 Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad2. 
 Przystąpiono do rozpatrywania i zaopiniowania projektu uchwał w sprawie : 
 
a) wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych prowadzonego  
     przez Burmistrza Białogardu  
Przedstawiła : Marta Grabczyńska – Naczelnik Wydz. EKP  
W projekcie uchwały ustalono opłatę za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych 
prowadzonych przez Burmistrza Białogardu w wysokości 100 zł. 
Przegłosowano : za – 4 ( jednogłośnie ) 
 
b) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym  
     jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 
Przedstawił : Waldemar Marczyk – Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych 
 W projekcie uchwały określono, że do zadań organizatora publicznego transportu 
zbiorowego należy określanie przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest gmina, udostępnianych dla operatorów i przewoźników oraz określanie 
zasad korzystania z tych obiektów. 



Przegłosowano :  za – 4 ( jednogłośnie ) 
 
c) stawki opłaty za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków  
     komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Białogard 
Przedstawił : Waldemar Marczyk – Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych 
W projekcie zapisano, że stawka opłaty za korzystanie przez operatora i przewoźnika z 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto 
Białogard, wynosi 0,05 zł za jedno zatrzymanie środka transportu na przystanku 
komunikacyjnym. 
Przegłosowano :  za – 4 ( jednogłośnie ) 
 
d) planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych  
    będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Spółka  
    z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na terenie miasta  
    Białogard na lata 2011 – 2016 
Przedstawiła : Marianna Przychodni – Prezes RWiK Sp. z.o.o. 
Projekt uchwały przedstawia Plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na terenie miasta Białogard na lata 
2011-2016, opracowany przez Spółkę w brzmieniu stanowiącym załącznik do uchwały. 
 Przegłosowano : za – 5 ( jednogłośnie ) 

 
e)  „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta Białogard na  
      lata 2011-2020” 
Przedstawiła : Mariola Barcicka – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 
Projekt uchwały zawiera „Program usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 

Białogard na lata 2011-2020’’. Program ten przedstawia zadania jakie są nałożone na 
miasto, zawiera stan wyrobów zawierających azbest, określa harmonogram realizacji 
programu oraz sposób finansowania usuwania wyrobów zawierających azbest. W 2011r. 
pojawiła się możliwość pozyskania środków finansowych na usuwanie wyrobów 
zawierających azbest z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Szczecinie. Został opracowany jednolity tekst programu usuwania wyrobów 
zawierających azbest z terenu Miasta Białogard uwzględniając zasady uzyskania pomocy 
finansowej. 

Przegłosowano : głosując: za – 5 ( jednogłośnie ) 
 
f) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów  
    inwestycji związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających  
    azbest 
Przedstawiła : Mariola Barcicka – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 
Projekt uchwały określa zasady udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na 
dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów 
zawierających azbest. 
Przegłosowano : za – 5 ( jednogłośnie ) 

 
g) stanowiska dotyczącego planowanego przebiegu drogi ekspresowej S6  
    stanowiącej odcinek drogi międzynarodowej E28 
Przedstawiła : Małgorzata Stachowiak – Zastępca Burmistrza 
W projekcie uchwały Rada Miejska w związku z rozpoczęciem prac nad Studium integracji 
przestrzennej polskiej części pogranicza Polski i Niemiec i możliwością składania wniosków co do 
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przyjętych rozwiązań w innych dokumentach planistycznych, wnosi o przywrócenie pierwotnego 
przebiegu drogi międzynarodowej E28 stanowiącej równocześnie drogę ekspresową S6 zgodnie z 
istniejącym przebiegiem drogi krajowej nr6, a nie jak zaplanowany został przebieg przedmiotowej 
drogi w planie zagospodarowania przestrzennego Województwa Zachodniopomorskiego ustalający 
jej przebieg przez Kołobrzeg z pominięciem dotychczasowego odcinka tej drogi pomiędzy 
miejscowościami Płoty a Koszalinem. 
Przegłosowano : za – 5 ( jednogłośnie ) 
 
Ad3.  
Przewodniczący Rady poinformował, że na najbliższej sesji Rady będzie powołany zespół radnych 
opiniujących kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego i Sądu Okręgowego.  
 
Ad4.  
Przewodniczący komisji zakończył obrady komisji i zamknął jej posiedzenie o godz. 15.05. 
 
 
 
 
Protokołowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  
          
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski 
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